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Fractie SGP Gemeenteraad Barneveld 
de heren J. Top en A. Flier

Geachte heren Top en  Flier, 

Op 26 november 2019 heeft uw fractie schriftelijke vragen gesteld, op grond van 
artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad, betreffende 
aanbestedingstrajecten. Graag beantwoorden wij uw vragen als volgt.

Vraag 1. Is het college het met ons eens dat Barneveldse ondernemers mede zorgen 
voor veel werkgelegenheid en een laag werkeloosheidspercentage in de gemeente 
Barneveld? 

Antwoord:  Ja.

Vraag 2. Is het college het met ons eens dat Barneveldse ondernemers er mede voor 
zorgen dat gemeente Barneveld een positieve meerjarenbegroting heeft door onder 
andere het afdragen van leges en OZB? 

Antwoord:  Ja.

Vraag 3. Is het college bereid om zich voor Barneveldse ondernemers extra in te zetten 
en deze proactief te benaderen bij enkelvoudige onderhandse en meervoudig 
onderhandse aanbestedingen? 

Antwoord:  Ja, binnen de wettelijke kaders en ons gemeentelijk inkoopbeleid.

Vraag 4. Kan het college reflecteren op de recente situatie wat betreft de 
aanbesteding van het architectenwerk voor de verbouwing van het rouwcentrum in 
Barneveld? 

Antwoord:  Op dit moment loopt er geen aanbesteding voor de verbouwing van het 
rouwcentrum De Plantage maar er is wel sprake geweest van een opdracht om een  
verbeelding van de inventarisatie te geven en een ontwikkelsuggestie te doen.
De gemeente heeft projectleider Sander van der Pols van adviesbureau “s.v.d.p. 
advies en management” te Oud-Beijerland ingeschakeld voor het Project: ‘De 
Plantage’. Hij is als projectleider geselecteerd na voordracht door een 
wervingsbureau. 
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In de zomer van 2019 was op korte termijn behoefte aan een verbeelding van het plan 
ter voorbereiding op het raadsvoorstel en de besluitvorming. De projectleider heeft 
hiervoor Roest Architectuur te Rotterdam benaderd, die zoiets eerder had gedaan, en 
die ook in staat was dit in korte tijd voor de gemeente uit te voeren. 
Deze opdracht is afgerond zonder verdere toezeggingen of verplichtingen naar de 
toekomst. Momenteel wordt nagedacht over een mogelijk vervolgtraject: renovatie, 
aanbouw, (ver)nieuwbouw; hierin is nog alles mogelijk. Mocht het vervolg bestaan uit 
een in de markt uit te zetten opdracht, dient dit vanzelfsprekend volgens de Europese 
regelgeving en ons eigen inkoopbeleid te gebeuren.

Vraag 5. Is het college het met ons eens dat het bij vraag 3 genoemde verder 
geoptimaliseerd kan worden? Kan het college aangeven welke maatregelen men 
daarvoor zou willen treffen?  

Antwoord: Het bij vraag 3 genoemde komt al een aantal jaren tot uiting in ons beleid 
en de uitvoering daarvan. Dit beleid is mede door samenspraak met uw raad tot stand 
gekomen. In overleg met lokale ondernemers wordt doorlopend aan optimalisatie 
gewerkt. Deze optimalisatie bestaat uit het geven van zo veel mogelijk transparantie, 
het zoeken naar mogelijkheden om ondernemers in een vroegtijdig stadium mee te 
laten denken bij plannen van de gemeente, het organiseren van regelmatig 
terugkerende contactmomenten tussen de ondernemers en de gemeente 
(informatiedagen, beursvloer) en het voeren van heldere communicatie (onze website 
is onlangs aangepast specifiek voor ondernemers).
Deze maatregelen kennen een kader waarbinnen zij uitgevoerd moeten worden, 
namelijk de Europese regelgeving en het inkoopbeleid van de gemeente.
De Europese regelgeving schrijft voor dat de gemeente 4 uitgangspunten moet 
hanteren: non-discriminatie, gelijke behandeling, transparantie en proportionaliteit.
Op basis van deze regelgeving mag de gemeente geen voorkeur toe kennen aan lokale 
of regionale leveranciers. De gemeente heeft in haar inkoopbeleid wél een richtlijn 
opgenomen om de lokale en regionale markt te stimuleren en zich verder te 
ontwikkelen: indien mogelijk worden bij meervoudig onderhandse uitvragen minimaal 
twee marktpartijen uitgenodigd die binnen de regio FoodValley gevestigd zijn en 
wordt minimaal één marktpartij uitgenodigd van buiten deze regio. Mocht er reden 
zijn om af te wijken van deze verdeling is dat mogelijk, mits dat gemotiveerd wordt in 
een plan van aanpak.
Lokale en regionale bedrijven worden door de gemeente uitgenodigd zich naar de 
gemeente toe actief te profileren, innovatieve voorstellen voor te leggen en te zoeken 
naar alternatieve vormen van samenwerking bij inschrijvingen voor aanbestedingen.

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 

H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
Secretaris burgemeester
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